



Telopea Topics

Les Nouvelles de Telopea

Report from the Principal	Special Announcements	Secondary News	Primary News	P&C NEWS	Community News
Le Mot Du Principal	High School Announcements	School Term Dates	Contact Us	Uniform Shop	
	Important Dates	After School Care		Finance Office	

No 1 Friday 3 February 2017

REPORT FROM PRINCIPAL

A very warm welcome to the new school year! I hope you have had relaxing and happy summer holidays. This has been a busy week with 88 kindergarten children and over 200 Year 7 students joining the school on Monday. Several students have also joined all other years. Families continue to move into area for their children to be able to access the school. This is affirmation of the high standards that Telopea Park School demonstrates. We welcome all new families to our school community.

School values

Our school values of respect, cooperation, honesty and fairness, as always, underpin all that we do and say. We have high expectations of every child. Academically we would like to see all students doing their best to achieve their potentials. Our teachers will be working with your children to encourage and support them. Our strong pastoral care at the school will support students in their emotional and social growth. Please do not hesitate to call the school and make an appointment if, at any time, you have concerns.

New teachers

Please join with me in welcoming the following new teachers to the school this year:

Primary:

Habiba Ahamada – Year 3
 Clare Farr – Years 1 and 2
 Naomi Lamb – Years 4 and 6
 Véronique Leguay – Kindergarten
 Nicole Taylor – Year 2
 Peter Usher – Year 6

Secondary:

Ainon Pillai is our new secondary Head of Mathematics
 Anaïs Bonnet – French and EFS History and Geography
 Alex Currie – PE and Health
 Thomas Feldstein – EFS History and Geography
 Rachel Fong – EFS Science
 Kathryn Ibbotson – PE and Health
 Daphne Lim – Mandarin and Mathematics
 Angela Van Dyk – English teacher
 We wish them a happy and successful time at Telopea Park School.

School hours

A reminder to all parents and carers of the school hours.

Primary: 9.00am to 3.15pm
 Secondary: 8.45am to 3.15pm
 (3.09pm on Thursdays)

There are 30 minutes of supervision before and after school, so I ask that parents make sure their children do not arrive at school before supervision starts.

IMPORTANT DATES

6 February		Photos Year 8-10
6 February	16.00-17.00	Kindergarten Parent Information Session
7 February	17.00-18.00	Year 1 Parent Information Session
9 February	16.00-17.00	Year 4 Parent Information Session
13 - 14 February		Year 10 Personal Project Round Tables
13 February	17.00-18.00	Year 6 Parent Information Session
14 February		Primary Swimming Carnival
14 February	17.00-18.00	Year 2 Parent Information Session
14 February	17.00-18.00	Year 7-10MYP, Athletics and Learning Field Parent Information Session
14 February	17.00-18.00	Year 7 EFS Parent Information Session
14 February	18.00-19.00	Year 7 Meet the CG Teacher Evening
15 February		Secondary Swimming Carnival
15 February	15.45-16.45	Year 3 Parent Information Session
15 February	17.00-18.00	Year 5 Parent Information Session
17 February		Catch Up Photo Day

SCHOOL TERM DATES 2017

Term 1 2017

30 January -7 April

Term 2 2017

26 April – 30 June

Term 3 2017

17 July – 22 September

Term 4 2017

9 October – 15 December

School Security

The staff and I are very aware of the need to be vigilant at all times to keep your children safe. Please support us by signing in at the front office (or the primary office) when visiting the school. The primary gates will be locked at 9am. If arriving after that time, please enter the school through the front office. Secondary students arriving after the bell has rung are asked to sign in at the Student Services office under the arches.

Road Safety

Please drive carefully when dropping off and collecting children. This is an exceptionally busy school with very little parking for parents. Primary parents are asked to join the queue at the primary drop-off point, please do not park there and be patient for others to move ahead. We also ask that you remind your children of safe behaviour near, and when crossing, roads.

School requests for financial contributions

Thank you to those families who have already paid their school voluntary contributions. These are used to provide the additional resources that help to ensure that the school maintains its reputation as a world school.

Parents of students in the French Program (all primary and the EFS in secondary) are asked to contribute to the delivery of the French National Curriculum. This is the requirement of the AEFÉ, the French government agency that accredits all French Schools Abroad. The money is needed for accreditation of the program, the delivery of the French National Curriculum and to cover some of the costs associated with French staffing. Again, thank you to the French Stream families who have already made these contributions.

Assessment Calendar

Secondary parents please look out for the Term 1 Assessment Calendar. I recommend that this be placed in a prominent position in your home and that your children consult this regularly. It is an opportunity for you to work with them in planning their time wisely. Time management and organisational skills will be supported at school but are also areas where you have an important role to play. *ManageBac*, the learning management system used in secondary, is also a way of connecting with the school and keeping abreast of homework, tests and assignments. New parents will be informed of their log-on details as soon as possible.

I wish all members of our school community a happy and rewarding year. I invite you to be involved with the school. You are all members of the Parents' and Citizens' Association (P&C) which works closely with the school, Emmanuel and me to support every child. I look forward to working with you so that together we can deliver the best possible education for your children in a safe and caring environment.

Warm regards
Kerrie Blain
Principal

Special Message to all Parents and Carers

If you are experiencing financial difficulties throughout the year, please do not hesitate to email the Principal and/or make an appointment with her to discuss how you would like the school to assist. There is an Equity Fund in the school for this purpose as we aim for every child in the school to have equity of opportunity to learn.

[TOP](#)

LE MOT DU PRINCIPAL

Bienvenue en cette nouvelle année scolaire! J'espère vous avez passé de bonnes vacances reposantes. La semaine a déjà été bien chargée avec l'arrivée de 88 enfants en Grande Section de Maternelle et plus de 200 élèves en classe de Cinquième qui ont tous rejoint notre école lundi. Plusieurs nouveaux élèves ont également intégré d'autres niveaux. Des familles continuent à déménager dans le quartier pour que leur enfant soit scolarisé dans notre établissement. C'est une preuve que Telopea Park School est un excellent établissement. Nous sommes heureux d'accueillir toutes les nouvelles familles dans notre communauté scolaire.

Valeurs de l'école

Les valeurs de l'école – respect, coopération, honnêteté et équité- sous-tendent, comme toujours, tout ce que nous entreprenons et disons à l'école. Nous avons de hautes exigences pour chaque enfant. Nous souhaitons que, scolairement, chaque élève fasse de son mieux pour atteindre son potentiel. Notre vie scolaire est là pour soutenir les élèves dans leur développement affectif et social. N'hésitez surtout pas à contacter l'école pour prendre un rendez-vous si vous avez des inquiétudes à tout moment.

Nouveaux enseignants

Je vous demanderai d'accueillir chaleureusement les nouveaux enseignants de notre école:

Au Primaire:

Habiba Ahamada – CE2

Clare Farr –CP et CE1

Naomi Lamb – CM1 et Sixième

Véronique Leguay – Grande Section de Maternelle

Nicole Taylor –CE1

Peter Usher – Sixième

Au Secondaire:

Ainon Pillai est notre nouvelle responsable du département de Mathématiques

Anaïs Bonnet – Français, Histoire et Géographie (courant français)

Alex Currie – EPS

Thomas Feldstein – Histoire et Géographie (courant français)

Rachel Fong – Sciences Physiques (courant français)

Kathryn Ibbotson – EPS

Daphne Lim – Mandarin et Mathématiques

Angela Van Dyk – Anglais

Nous leur souhaitons à tous un séjour agréable et prospère à Telopea Park School.

Horaires

Nous rappelons les horaires de l'école aux parents et tuteurs.

Primaire: 9h00 à 15h15

Secondaire: 8h45 à 15h15 (15h09 le jeudi)

La surveillance des élèves à l'école est assurée 30 avant et après les cours, nous demandons donc aux parents de s'assurer que leur enfant n'arrive pas avant le début de la surveillance.

Sécurité dans l'établissement

Le personnel de l'établissement et moi-même sommes conscients de la nécessité d'être vigilants à tout moment pour assurer la sécurité de vos enfants. Vous pouvez nous aider en n'oubliant pas d'émarger au secrétariat de l'école (ou au secrétariat du Primaire) lorsque vous vous rendez à l'école. Les grilles du Primaire ferment à 9 heures. Si vous arrivez après 9 heures, nous vous demandons de bien vouloir entrer par l'entrée principale de l'école. Les élèves du Secondaire arrivant après la sonnerie de l'école doivent émarger au bureau de la Vie Scolaire.

Sécurité aux abords de l'établissement

Nous vous demandons de rouler prudemment lorsque vous déposez ou récupérez vos enfants. Nous sommes conscients qu'il y a beaucoup d'activité aux abords de l'école et que les parents ont très peu d'emplacements pour se garer. Les parents du Primaire sont priés de faire la queue au dépose-minute du Primaire et d'attendre patiemment que les véhicules progressent. Le dépose-minute n'est pas une zone de stationnement. Nous vous demandons également de rappeler à vos enfants de respecter les règles de sécurité lorsqu'ils traversent la rue.

Contributions volontaires

Un grand merci aux familles qui ont déjà versé leur contribution volontaire. Cette somme est utilisée pour acquérir des ressources supplémentaires qui aident à maintenir la réputation internationale de l'école.

Nous demandons aux parents des enfants scolarisés dans le Programme Français (ce qui concerne tous les élèves du Primaire et ceux du courant franco-australien au Secondaire) de verser une contribution pour assurer la prestation du programme national français. C'est une exigence de la part de l'AEFE, l'agence du gouvernement français qui accrédite toutes les écoles françaises à l'étranger. Nous avons besoin de cette contribution pour maintenir l'accréditation du Programme, pour assurer la prestation du programme français et pour couvrir des frais inhérents à la gestion des enseignants français. Une fois encore, nous remercions les familles des enfants scolarisés dans le courant français qui ont déjà versé leur contribution volontaire.

Calendriers des évaluations

Nous demandons aux parents du Secondaire de consulter le calendrier des évaluations du Premier Trimestre. Je vous suggère de placer ce document dans un endroit stratégique de votre domicile afin que votre enfant puisse le consulter régulièrement. C'est une occasion pour vous d'aider votre enfant à organiser son temps de manière judicieuse. La gestion du temps et les compétences d'organisation sont des compétences développées à l'école mais ce sont des domaines où vous pouvez jouer un rôle important. *ManageBac*, la plate-forme d'apprentissage en ligne utilisée au Secondaire, est également un moyen de communiquer avec l'établissement et de vous tenir au courant des devoirs à la maison, des tests et des évaluations. Nous communiquerons aux nouveaux parents leur nom d'utilisateur et mot de passe dès que possible.

Je souhaite à tous les membres de notre communauté scolaire une année heureuse et pleine de réussite. Je vous invite à vous impliquer dans la vie de l'école. Vous êtes tous membres de l'association de parents d'élèves P&C qui travaille en étroite collaboration avec l'école, Emmanuel et moi-même dans le but de soutenir chaque élève. Je suis heureuse de travailler avec vous afin qu'ensemble nous puissions offrir la meilleure éducation qui soit à votre enfant dans un environnement sûr et chaleureux.

Sincères salutations

Kerrie Blain

Principal

Message aux parents and tuteurs

Si vous rencontrez des difficultés financières au cours de l'année, n'hésitez pas à envoyer à courriel à la Principal ou à prendre rendez-vous avec elle afin de voir comment l'école peut vous venir en aide. Le Fonds Social de l'établissement peut être utilisé. Chaque élève de notre école a les mêmes droits à l'éducation.

SPECIAL ANNOUNCEMENTS

FRENCH NOTEBOOK ON SALE AT THE FRONT OFFICE

CAHIERS CLAIREFONTAINE EN STOCK

Year 3-6	Ref. 3727	80 pages	\$ 2.00
Year 2 / CE1	Ref. 3761	64 pages	\$ 2.00
Year 1 / CP	Ref. 3796	32 pages	\$ 1.00
Year 2 / CE1	Ref. 63751	48 pages	\$ 1.50
Others			\$ 1.00

Canteen News Term 1 2017

The canteen menu is updated and is available on the school website. Our menu continues to follow the guidelines from Nutrition Australia.

HIGH SCHOOL ANNOUNCEMENTS

Attention: All Secondary Parents

Tuesday 14 February 17.00-18.00

Middle Years Programme MYP, Athletics and Learning field information session in the School Hall.

Telopea Park School BAND CALENDAR DATES – Terms 1 and 2 2017

France/Belgium/England (European tour) 4th deposit, France 2017 - Friday 12 February 2017, 2.30pm (the excursion code is 8232-000-00) Friday 17 February – due date for passports	Excursion Date: Thursday 21 September – Thursday 5 October 2017 NB Depart Canberra Airport Wednesday evening 20 September on Singapore Airlines
---	---

When Do We Rehearse (and where?)

Wednesday Band - 8.00am	8.00am Before School Wind Ensemble in the Band Room
Tuesday Band – 8.00am	8.00am Combined Year7 Bands (Year 7 EFS and Australian Stream) in the Band Room
Friday Jazz Band	7.45am in the Band Room

Important Calendar Dates

Tuesday 14 February 2017	Year 8-10 Boot Camp at Kaleen High tbc
Friday 24 February 2017	Year 8-10 Wind ensemble at Canberra Show (tbc)
Thursday 2 March 2017 - Saturday 4 March 2017	Jazz Band at Burrinjuck (depart TPS after school on Thursday) tbc
Saturday 18 March 2017	Narrabundah Festival – Jazz Band and Year 7 Band tbc
Saturday 1 April 2017	Francophonie Day (Alliance Francaise) tbc

Thursday 4 May 2017 – Saturday 6 May 2017	Band Camp (Year 7 from Friday 5 May 2017- Saturday 6 May 2017) tbc
Thursday 25 May 2017	National Eisteddfod (Jazz Band) – evening tbc
Saturday 27 May 2017	Year 7 and Year 8-10 Wind Ensemble at National Eisteddfod (morning) tbc.

How much does band cost?

Course Costs and Materials: New Semester – same old rates.

Costs: \$45 per student for the semester if the student possesses their own instrument.

\$90 per semester for students using a school instrument.

\$60 per semester for students using school drums, school guitars or keyboards.

Chamber String Ensemble and Music Tuition

Private tutors are available and lessons can be arranged through Charlotte Winslade at ACTAM on 0419 308 918. Their website is www.actam.com.au if you would like to look into this area.

Guitar tuition on site is also available through Mojo Guitars – Cameron can be contacted on 0431 550 005 if you are interested in pursuing after school guitar lessons.

Please feel free to contact me on 6142 3382 or by email (more reliable) if you have any questions to do with band, tuition or just to say bon jour or g'day.

SECONDARY NEWS

Reminders from Secondary First Aid

Welcome to the new school year. Secondary First Aid is attached to the Secondary Library. All of the Year 7 students were shown where First Aid is located on their first school day.

Here a few reminders for you

- The start of the school year is one of the "risk factors" for asthma. If your child is asthmatic, could you please ensure that they have their asthma inhaler with them.
- The Secondary First Aid **does not issue Panadol**. If your child suffers from regular headaches or other conditions (such as hay fever or migraines) they should carry their own medication (just a minimum dose).
- If your contact details (especially your mobile phone number) have changed recently, could you please notify the school of your updated details. We have had situations where a child has been injured and we have not been able to reach any of the contacts. We have already found one disconnected phone number in our records this week.
- Also advise us if there are any health issues that you think we should know about, that was not covered in the enrolment forms.
- Finally, if your child is feeling unwell or injured, **they must come to First Aid and we will contact you**. They should not contact you directly. We can deal with any issues here and advise you accordingly.

You may contact us through the Front Office phone no. 6142 3388 or our phone no. 6142 3351.

Marilyn Walsh

Jennifer Goldfinch

Secondary First Aid

PRIMARY NEWS

Welcome to the 2017 school year. We have had a number of additions to the K-6 team since our last newsletter. We look forward to their fresh input and the sharing of expertise within and across our teaching teams. The new staff members are:

Veronique Leguay (Kindergarten)

Clare Farr (years 1 and 2)

Nicole Taylor (year 2)

Habiba Ahamada (year 3)

Naomi Lamb (years 4 & 6)

Peter Usher (year 6)

Rachel Fong (year 6)

Hebe Petkovic will be teaching all four Kindergarten classes this year. Alisha Tooma will continue to act as the Executive Teacher K-2, as well as teaching year 6 Mathematics.

A number of notes were sent home on Thursday, some of which require a prompt response. School photographs will be taken on **Tuesday 7 February** with a follow up session for absentees at a later date. Family portraits will be scheduled for the photographer's second visit. The Swimming Carnival (years 2-6) will be held on **Tuesday 14 February** and preparation for the year 5 (week 5) and year 3 camps (week 9) is well underway.

A **Parent Information evening** for each year level has been scheduled for weeks two and three, commencing with **Kindergarten on Monday 6 February and Year 1 on Tuesday. Parents received advance warning of this via an email on Wednesday.** This is an opportunity for you to hear about the teaching program and meet the teachers. **Parent teacher interviews are scheduled on 20, 21 and 23 March.** Prior to these interviews, you will receive a mid-semester progress report and instructions for the online booking system.

Supervision is provided from 8.30am. The primary and the Kindergarten gates will be unlocked at 8.30am and then locked again at 9.05am. If your child arrives after this time, please enter via the front door of the school and proceed to the Primary Office and sign them in. Both gates will re-open shortly before 3.00pm and close at 3.45pm. Parents and carers of students in years 1-3 are kindly asked to wait for their children in the Quad and not enter the building or sit outside the Primary Office. Our student numbers have again increased to the point that we have added two additional classes this year which puts added pressure on the corridors and stairs.

We would again like to thank the P & C for the new Parcours equipment. It is available for students in years 4-6. Through their PE classes, students will learn about safe use of the equipment. After 3.15pm, the playground equipment is only available to the students in the After School Care Program and is supervised by their staff.

The streets surrounding the school are very busy. Please be vigilant. Parents regularly express concern about poor driving and illegal parking in the vicinity of the school. Please also be aware, that parking tickets have been issued to parents at pickup time.

We are a SunSmart School and we will be having a blitz on the wearing of hats before school and during breaks. A note will be sent home requiring your signature should your child be on the playground without a hat. He or she will also be required to sit in the shade.

If you have any concerns, please do not hesitate to contact me or Julien Dugas, Alisha Tooma (years K-2) or Maria Magdic (years 3-6).

Robin Egerton

Deputy Principal, K-6

2 February 2017

NOUVELLES DU PRIMAIRE

Bienvenue en cette nouvelle année scolaire 2017. Depuis la dernière newsletter, un certain nombre d'enseignants ont rejoint l'équipe du Primaire. Nous sommes ravis de les voir apporter leur contribution et leur expertise au sein de nos équipes pédagogiques. Voici les nouveaux enseignants :

Veronique Leguay (Grande Section de Maternelle)

Clare Farr (CP et CE1)

Nicole Taylor (CE1)

Habiba Ahamada (CE2)

Naomi Lamb (CM1 et Sixième)

Peter Usher (Sixième)

Rachel Fong (Sixième)

Hebe Petkovic enseignera aux quatre classes de Grande Section de Maternelle cette année. Alisha Tooma conserve son poste d'enseignante-cadre (classes de Grande Section à CE1) par intérim et enseignera également les Mathématiques aux élèves de Sixième.

Vous avez reçu un certain nombre de notes jeudi dernier. Certaines d'entre elles nécessitent une réponse rapide de votre part. Les photographies de classes auront lieu le **mardi 7 février**, une session de rattrapage pour les élèves absents sera organisée ultérieurement. Les photographies des frères et sœurs seront prises lors de la deuxième visite du photographe. Le Carnaval de Natation (pour les classes de CE1 à Sixième) aura lieu le mardi 4 février. La préparation des camps des CM2 (en semaine 5) et des CE2 (en semaine 9) est déjà bien avancée.

Des réunions d'information aux parents sont prévues pour chaque niveau de classe en semaines 2 et 3. Les réunions commenceront avec le niveau Maternelle le **lundi 6 février** et le niveau CP le **mardi 7 février**. Les parents concernés ont reçu un courriel mercredi dernier les informant de la réunion. C'est pour vous une excellente occasion de vous renseigner sur le programme enseigné et de rencontrer les enseignants de votre enfant. Il y aura également des rendez-vous parents/enseignants les **20, 21 et 23 mars** prochains. Vous recevrez avant ces entretiens **les bulletins de mi-semestre** ainsi que les instructions pour le système de réservation en ligne.

La surveillance à l'école est assurée à partir de 8h30. Les grilles côté Primaire et côté Maternelle ouvrent à 8h30 et ferment à 9h05. Si votre enfant arrive après la fermeture des grilles, nous vous demandons de passer par l'entrée principale de l'école, de vous rendre au secrétariat du Primaire afin d'émarguer pour signaler l'arrivée de votre enfant. Les grilles rouvrent juste avant 15h00 et ferment à 15h45. Nous demandons aux parents et tuteurs des enfants de CP à CE2 d'attendre leur enfant dans la cour et de ne pas pénétrer dans les bâtiments ou d'attendre devant le secrétariat du Primaire. Le nombre d'élèves et de classes a encore augmenté cette année, ce qui rend les déplacements plus délicats dans les escaliers et les couloirs.

Nous souhaitons, une nouvelle fois, remercier l'association de parents d'élèves P&C pour le nouvel équipement installé à l'école. Les élèves pourront se familiariser avec le parcours en cours d'EPS. A partir de 15h15, seuls les enfants inscrits à la garderie du soir peuvent utiliser le parcours sous la surveillance d'un personnel de la garderie.

Les rues autour de l'école sont très passantes. Nous vous demandons d'être très vigilants. Des parents nous rapportent régulièrement des habitudes de conduite médiocres et le stationnement illicite autour de l'établissement. Vous n'êtes pas sans savoir que des contraventions sont régulièrement dressées aux heures de sortie de l'école.

Notre établissement suit le programme SunSmart et nous serons particulièrement vigilants sur le port du chapeau avant le début des cours et lors des récréations. Si votre enfant ne porte pas de chapeau dans la cour, vous recevrez une note à signer. Votre enfant, dans ce cas, devra rester à l'ombre.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à me contacter. Vous pouvez également contacter Julien Dugas, Alisha Tooma (pour les niveaux Maternelle à CE1) ou Maria Mgdic (pour les niveaux CE2 à Sixième).

Robin Egerton

Principale-adjointe en charge du Primaire

UNIFORM SHOP

OPENING HOURS FOR UNIFORM SHOP

Monday – 8.30 - 9.30am

Tuesday – 2.45 - 3.45pm

Thursday – 11.00am – 12.00noon

Order and pay securely on the web: telozea.uniformshop@gmail.com

Place your order over the phone/fax 1300794179 (business hours)

AFTER SCHOOL CARE

Telozea Park School

Outside School Hours Care



~ Before School Care ~ After School Care ~
~ Holiday Programs ~ Extra Curricular Activities~

Child Care Rebate
and
Child Care Benefit
Approved

P&C operated,
quality, onsite care

02 6273 2553

<http://www.telozeapnc.org.au/services/before-and-after-school-care/>

Bookings and General Enquiries:

director@tpsoshc.org.au

Financial Enquiries:

administrator@tpsoshc.org.au

Extra Curricular Activities:

ecas@tpsoshc.org.au

COMMUNITY NEWS

CONTACT US

NSW Crescent
BARTON ACT 2600
Phone: 61423388
Fax: 61423348
tps@telopea.act.edu.au
www.telopea.act.edu.au

Principal	Kerrie Blain	Deputy Principal 7-10	Michele McLoughlin
Proviseur/Head of French Studies	Emmanuel Texier	Conseiller Pédagogique	Julien Dugas
Deputy Principal K-10	Peter Clayden	Business Manager	Mary Ryan
Deputy Principal K-6	Robin Egerton		

School Board Members 2016

Board Chair	Jacinda Still	Appointed Member	Mary Welsh
Staff Member	Cathy Marot	Staff Member	Katherine Solomko
P&C Member	Laura Beacroft	P&C Member	Hugh Griffin
Student Member	Divij Madan	Student Member	Timothy Rock
Australian Government	Louise Hudson	French Government	Bertrand Pous
French Government	Louise Roudil	Board Secretary	Mary Ryan

P&C 2016

President	Paul Haesler president@telopeapnc.org.au	Vice Presidents	Peter Roberts, David Pullen
Secretary	Pauline Cullen	Assistant Secretary	Anita Gardner
Treasurer	Justin Brown	Assistant Treasurer	Phillippe Moncuquet
Public Officer	Catriona Dove	Grants Officer	Andrew Koc-McDonald
Before and After School Care	Andrea Grazziadelli	ACT P&C Delegate	Julie Glasgow
Communication Officer	Emma Perkins	Assistant Communication Officer	Lisa Wallace
Lost Property Officer	Christine Gustafson	Returning Officer	Peter Roberts
Initial Fete Coordination	Lisa Lockey Email: lisaj@shoal.net.au		

[TOP](#)

The inclusion of advertisements in this publication is in no way to be interpreted as an endorsement of support by the school. Readers are responsible for forming their own opinions as to the value or reliability of the information contained in such advertisements.